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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 20.6.2016  
 
 
Ing. Gore: 
Bol zverejnený Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na 
webovej stránke mesta k pripomienkovaniu. Chcem sa spýtať, či mesto to pripomienkovalo 
alebo vedenie mesta či to pripomienkovalo, resp. či boli zapracované nejaké podnety aj vás 
pán primátor a zároveň poslanec KSK. Hlavne mi ide o to, či sú tam vytvorené podmienky na 
to, aby sa mohol realizovať akčný plán, ktorý sa predpokladám pripravuje ako výstup, ktorý 
má pomôcť okresu Trebišov, ktorý má vysokú nezamestnanosť.  
 
PhDr. Čižmár: 
Keď sa pýtate na tieto dva dokumenty, tak viete dobre, že časovo sú inač ohraničené. Akčný 
plán sa pripravoval o čosi neskôr a je to tvárny materiál, ktorý sa bude prispôsobovať 
podobne ako Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja, čiže ak mate namysli to, že 
niektoré z opatrení neladia je to záležitosť aj ďalších rokov, kde sa môžu zapracovať 
konkrétne požiadavky, ide o tvárny materiál.  
 
Ing. Gore: 
Áno s tým súhlasím, že je to materiál, ktorý je živý, len ja som nevidel ešte to, čo navrhuje 
vedenie mesta do Akčného plánu, takže neviem to porovnať s Plánom hospodárskeho 
a sociálneho rozvoja KSK. Naviac v tom pláne KSK som nevidel nejaké bližšie výhody alebo 
podmienky pre okres Trebišov. Spomínajú sa tam rôzne projekty pre Spišskú Novú Ves, pre 
Rožňavu, Moldavu a v Trebišove som zaregistroval niečo o Tokaji a to je všetko. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
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